
 

Verslag vergadering ouderraad Ensemble 
d.d. 5 oktober 2020 via zoom 

Aanwezig: Bé Brinkman, José Frans, Gerrit de Groot, André Mulder en  
                Meine Pit en bij punt 4. Aline Hut. 

1. Opening. 
     De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom 
      
2.  Verslag d.d. 3 augustus 2020. 
     N.a.v. punt 3: André onderhoudt als bestuurslid van Ensemble het contact 
                          met SWZ en de huismeester, samen met José inventariseren 
                          met welke problemen we te maken hebben. 
     De brandmeldinstallatie: Is nog niet helemaal afgerond maar loopt goed. 

     Verslag goedgekeurd en zal naar Annie worden gestuurd voor intranet. 

3.  Ingekomen stukken en mededelingen. 
     Er is een brief ontvangen van een van de ouders van Ensemble over de 
     problematiek op Ensemble voor wat betreft de o.a. de begeleiding.  
     In de weekschema’s staan bij de begeleidingsuren vraagtekens , de 
     deelnemers moeten er zelf achterkomen wie er die dag aanwezig is van 
     de begeleiding. Soms komt er zelfs niemand opdagen. 
     Dit is natuurlijk een groot probleem. Voorzitter heeft met betrokken ouders                                                    
     contact gehad. En het bestuur is in gesprek met de Trans over deze en 
     overige problemen. 
      
4. Stand van zaken Ensemble 
    Er zijn sollicitatierondes geweest, bijgewoond door André en Meine. 
    Hieruit zijn kandidaten gekozen en we hopen dat ze snel ingewerkt zullen 
    zijn. 
    Brieven zijn naar de ouders/verzorgers gezonden over de Covid-19 
    maatregelen en het vertrek van Petra. 
    Aline is inmiddels in de vergadering “gezoomd” en zegt o.a. dat ze hoopt dat 
    spoedig de rust op Ensemble zal wederkeren, zowel voor het team als de 
    bewoners.  
    De bezetting  is in principe op orde maar vanwege ziekte niet op sterkte. 
    Bij de Trans is een nieuwe zorgmanager aangesteld, dat is zowel voor Aline 



   als de OR prettig. Vroeger was dat ook het geval. 
   Aline organiseert na haar vakantie een overleg met  deze nieuwe zorg- 
   manager en de OR. 
   Zo moeten we het reguliere overleg dat er altijd was met Gerrit en José weer         
   op gang gaan krijgen. 
   Het afscheid van Petra wordt nog geregeld. 
   De OR zorgt voor een waardering naar het team toe. 

5. Bestuur Be-Ma 
    Het bestuur heeft overleg gehad met de zorgdirekteur van de Trans, de                                       
    nieuwe zorgmanager en Aline 
    Het was een goed gesprek. O.a.  kwam naar voren dat als de samenwerking 
    serieus genomen wordt, het bestuur dit ook wil terugzien in het beleid. 
    B.v. ook scholing voor autisme. 
    Er is gesproken over het collectieve gedeelte, hier moeten nieuwe zorg- 
    overeenkomsten voor worden gemaakt. 

    Volgend jaar zullen er nieuwe bestuursleden moeten worden gekozen ivm 
    aftreden van de zittende leden. 
     
6. Huren deelnemers 
    De vraag was of er vanuit de Be-Ma een opslag op de huur zat. 
    Dit is niet het geval. 

7. Ouderbijeenkomst 2 november 2020 
    Vanwege de nieuwe Covid-19 maatregelen is dit niet haalbaar. 
    We gaan nadenken over een andere manier van communiceren. 
    Een nieuwsbrief bijvoorbeeld. 
   

8. Rondvraag 
    Meine: Hoe gaat het met de aanvragen voor de WLZ? 
    Deze lopen voor diverse deelnemers en gaat goed. 

    Voorzitter zal met Be contact opnemen met kandidaten om te  polsen  voor 
    een functie in de OR. 

    De reglementen moeten nagekeken worden. José stuurt ze door. 

9. Sluiting 
    De vergadering wordt gesloten om 22.00 uur. 

    De volgende vergadering zal zijn 9 november 2020 
    



     


